



2021

中国责任关怀促进大会
CHINA RESPONSIBLE CARE PROMOTION CONFERENCE新阶段、新形象、新发展、新使命
NEW STAGE, NEW IMAGE, NEW DEVELOPMENT, NEW MISSION中国·南京
2021.6.21-6.23

宋鹏飞

Peter Song

卡博特亚太区SH&E事务总监**Director of SH & E affairs of Cabot Asia Pacific**

宋鹏飞自2012年加入卡博特，历任亚太区环境经理，印度尼西亚基地SH&E经理，南亚地区SH&E经理等职。现负责领导卡博特在亚太地区安全、健康、环境及可持续发展有关业务的开展。

宋鹏飞积极参与推广责任关怀，多次参加中国责任关怀促进大会、公众开放日。曾任国际化学品制造商协会责任关怀污染防治委员会主席。

宋鹏飞在安全、健康和环境管理领域工作近20年。拥有上海交通大学环境工程硕士学位。持有国家注册安全工程师、国家清洁生产审核师资质，并通过IRCA认可的ISO14001环境管理体系主任审核员培训和考核。

Peter joined Cabot in 2012. Since then he has taken various positions including regional environmental manager, Indonesia site SH&E manager, regional SH&E manager for Asia Pacific South. Now he is responsible for leading Cabot's safety, health, environmental and sustainability development in Asia Pacific region.

Peter is very active in promoting Responsible Care. He participates various China Responsible Care Conferences and Open to Public Day events. Peter was chair of pollution prevention subcommittee in AICM Responsible Care committee.

Peter has been working in the safety, health and environmental management field for nearly 20 years. He holds master degree in environmental engineering from Shanghai Jiao Tong University. He is a certified safety engineer and national auditor of cleaner production. He is a qualified lead auditor of ISO14001 accredited by IRCA.